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Referat fra bestyrelsesmødet torsdag d. 27. april 2023 i Frederikssund Hallen.  
 

Dagsorden for mødet godkendt.  
  

Opsamling på generalforsamlingen i kantinen på Ådalens skole tirsdag d. 28. marts 2023.  
Vi var enige om, at det gik hurtigt og godt. 
 
a) Drøftelse af forslag til vedtægtsændringer jfr. fremsendte vedtægter fra Torben med 

forslag til nye vedtægter. Vi gennemgik diverse forslag indledningsvis. Torben vil 
undersøge betydningen af eventuelle ændringer og vi vil herefter tage en videre 
drøftelse.   

 
Træning og hold, vi gennemgik vores træningshold, intet at bemærke. Begynderholdet 
startede op d. 25.04.23 Lars Kjeldergaard står for holdet og der var ca. 12 på holdet.                                         

                                                                    
           . 
            Klubbens økonomi kører fint, medlemstal p.t. ca. 230 medlemmer.  
 
            Klubtøjssalg, herunder drøftelse og fastlæggelse af kriterierne for klubtøjssalg 
            med fjordløberrabat. Diverse muligheder drøftet og vores konklusion blev at 
            vi som udgangspunkt vil henstille til at tøjet bliver forsynet med vores logo.. 
 
             Evaluering af Færgeløbsløbet skærtorsdag, løbet gik fint, men for få deltagere, 
             79 gennemførte løbet. Vi blev enige om at lade løbsudvalget tage stilling til om vi skal 
             fortsætte med løbet. 
 
             Næste bestyrelsesmøde afholdes tirsdag d. 15.08.23 kl. 19.30 i Frederikssund Hallen. 
 
 
             For referat Annie Aller 
             Afbud fra Vibeke 
 
 
               
 
            
   
             
 


